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”Jag träffade min första P.R.E, Avatar de Randaz, 2016. Jag och en vän hade 

honom på foder och gud vad jag älskade den hästen! Efter detta red jag lite olika 

hästar men inget riktigt passade mig. Efter en olycka med en häst som blev skrämd 

i ridhuset blev jag rädd. Oron för att rida förstörde det roliga och jag funderade 

över om det aldrig skulle bli läge att skaffa en häst. Jag valde mellan att lägga ner 

min ridning eller satsa helhjärtat och ta steget att köpa egen häst. Beslutet blev det 

senare och jag visste vad jag ville ha! 

I augusti flyttade Avatars halvsyster Corona de Randaz, min svarta drömhäst, till 

mig! Hon är helt underbar! Jag hade sett henne när vi hämtade Avatar 2016 och 

hon såg MAGISK ut redan då. Hon är snäll, het, arbetsvillig, lugn, säker, gullig 

och en liten diva! Jag är så himla glad att jag fick köpa min svarta stjärna som är 

det bästa som någonsin hänt mig. Hon passar mig perfekt och jag har aldrig känt 

mig osäker när jag sitter på henne! Hennes favorit är att galoppera så fort hon bara 

kan på ängen med sin ponnykompis Jay! Eller skutta lite med mig på ryggen. Vi 

tränar nu för vår första dressyrstart i april men vi älskar ju att racea på ängen så vi 

varvar med det! 😅 

Lisa Ulltin” 

 


